
Rada Miejska w Augustowie

Protokół nr XXIV/2020

z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Augustowie
w dniu 16 czerwca 2020 r.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków, co stanowi o prawomocności obrad.

Obecni:

1. Emilian Al-Khameri
2. Sylwia Bielawska
3. Mirosław Chudecki
4. Leszek Stanisław Cieślik
5. Tomasz Dobkowski
6. Alicja Dobrowolska
7. Rafał Harasim
8. Marcin Kleczkowski
9. Tomasz Miklas
10. Agnieszka Mroziewska
11. Dariusz Ostapowicz
12. Izabela Agnieszka Piasecka
13. Katarzyna Raczkowska
14. Jolanta Oneta Roszkowska
15. Adam Sieńko
16. Aleksandra Maria Sigillewska
17. Mieczysław Szczerbakow
18. Marek Sznejder
19. Magdalena Śleszyńska
20. Mirosław Zawadzki

Ponadto w obrada udział wzięli:
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik
Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny

Obrady rozpoczęto 16 czerwca 2020 o godz. 08:30,
a zakończono o godz. 20:40 tego samego dnia.



Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego

sprawozdania.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) utworzenia  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  Nr  1  w  Augustowie  z  siedzibą  przy  
ul. Tartacznej 21, 16-300 Augustów,

b) utworzenia  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  Nr  2  Augustowie  z  siedzibą  przy  
ul. Mickiewicza 1, 16-300 Augustów,

c) rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa,
d) przekazania  skargi  na  pracownika  Urzędu Miejskiego w Augustowie  do  załatwienia

Burmistrzowi Miasta Augustowa,
e) rozpatrzenia  wniosku  o  uruchomienie  przystanku  komunikacji  miejskiej  na  ul.

Obrońców Westerplatte 1B w Augustowie,
f) pozostawienia bez rozpatrzenia petycji złożonej przez Koalicję Polska Wolna od 5G,
g) wyborów uzupełniających listę ławników na okres kadencji 2020-2023.

6. Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
7. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XXIV sesji
Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Powitała  Państwa  Radnych,  Panów  Burmistrzów,
pracowników Urzędu Miejskiego oraz gości. Poinformowała, że jest obecnych 18 radych, co
stanowi  
o prawomocności obrad /lista obecności - zał. nr 2/ /0:02/.

Ad. pkt 2.
Przedstawienie porządku obrad.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  przedstawieniu  porządku  obrad /
1:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są propozycje 
do porządku obrad, który Państwo Radni otrzymali w systemie eSesja /1:50/.

Pan  Adam  Sieńko  –  Radny zgłosił  wniosek  o  przeniesienie  punktu  wyborów
uzupełniających listę  ławników na  okres  kadencji  2020-2023,  na  początek  sesji,  czyli  do
punktu 5a /2:08/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zapytała,  czy  są  jeszcze
wnioski do porządku obrad. Wobec braku zgłoszeń poddała pod głosowanie wniosek Pana
Radnego Adama Sieńko /2:22/.

Wyniki głosowania



ZA:  11,  PRZECIW:  3,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  4,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  3

Wyniki imienne:
ZA (11)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,
Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder
PRZECIW (3)
Sylwia Bielawska, Alicja Dobrowolska, Katarzyna Raczkowska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Emilian Al-Khameri, Tomasz Dobkowski, Dariusz Ostapowicz, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (3)
Mirosław Chudecki, Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek Pana
Radnego Adama Sieńko o przeniesienie punktu 5g do punktu 5a został przyjęty /5:00/.

Pan Adam Sieńko – Radny /5:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:21/.

Pan Adam Sieńko – Radny /5:29/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
porządek obrad sesji wraz z naniesioną poprawką /5:35/.

Głosowano w sprawie:
Przedstawienie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Leszek  Stanisław Cieślik,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,
Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder,
Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Sylwia Bielawska
NIEOBECNI (3)
Mirosław Chudecki, Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad
z wprowadzoną poprawką został przyjęty /7:23/.

Ad. pkt 3.
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.



/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta /7:31/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przedzie  do  punku  poświęconego  sprawozdaniu  Burmistrza  Miasta  
od przedstawienia ostatniego sprawozdania. Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu /7:31/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przedstawił sprawozdanie /7:56/.

Ad. pkt 4
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /16:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przejdzie  do  punktu  poświęconego  interpelacjom  i  zapytaniom  radnych.
Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /16:24/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /16:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /22:07/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /22:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /22:22/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /22:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /26:13/.

Pan Rafał Harasim – Radny /26:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /30:36/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /30:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /31:04/.

Pan Adam Sieńko – Radny /31:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /35:34/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /35:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /35:34/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /38:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:24/.

Ad. pkt 5a
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyborów uzupełniających listę ławników na
okres kadencji 2020-2023.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywanie projektu uchwały w sprawie wyborów uzupełniających listę
ławników na okres kadencji 2020-2023 /40:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przejdzie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  wyborów
uzupełniających listę ławników na okres kadencji 2020-2023. Poprosiła o zabranie głosu Pana



Radnego  Adama  Sieńko,  który  jest  przewodniczącym  Zespołu  do  spraw  zaopiniowania
kandydatów  
na ławników /40:32/.

Pan Adam Sieńko – Radny przedstawił pozytywną opinię Zespołu /41:00/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  o  zgłaszanie
kandydatur do Komisji Skrutacyjnej /41:23/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna zgłosiła się do pracy w Komisji  Skrutacyjnej /42:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:15/.

Pani Sylwia Bielawska – Radna zgłosiła swoją kandydaturę do pracy w Komisji /42:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:23/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –Radny zgłosił  swoją  kandydaturę  do  pracy  w  Komisji
Skrutacyjnej /42:29/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydatury Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej,  Pani Radnej Sylwii Bielawskiej i  Pana
Radnego Marcina Kleczkowskiego /42:31/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, Alicja
Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska,
Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek
Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Mirosław Chudecki, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Pani
Radna  Magdalena  Śleszyńska,  Pani  Radna  Sylwia  Bielawska  i  Pan  Radny  Marcin
Kleczkowski  weszli  w  skład  Komisji  Skrutacyjnej  i  ogłosiła  pięciominutową  przerwę  w
obradach /44:48/.

Przerwa /42:08 – 56:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła posiedzenie Rady
Miejskiej  po przerwie.  Poprosiła Przewodniczącą Komisji  Skrutacyjnej o przeprowadzenie
głosowania /56:15/.



Pani Magdalena Śleszyńska – Radna przedstawiła Państwu Radnym zasady głosowania  
w wyborach uzupełniających listę ławników do Sądu Rejonowego w Augustowie na okres
kadencji 2020 – 2023 przeprowadzonych na sesji w dniu 16 czerwca 2020 r. /56:38/.
Głosowanie /1:01:10 – 1:05:50/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna poprosiła Przewodnicząca Rady Miejskiej o przerwę,
aby Komisja Skrutacyjna mogła sporządzić protokół z głosowania /1:05:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła pięć minut przerwy /
1:05:54/.

Przerwa /1:05:57 – 1:13:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła posiedzenie Rady
Miejskiej  w  Augustowie  po  przerwie.  Oddała  głos  Pani  Magdalenie  Śleszyńskiej
Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej /1:13:03/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej  
na  XXIV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  w  dniu  16  czerwca  2020  roku  do
przeprowadzenia  głosowania  w  sprawie  wyboru  ławników  do  Sądu  Rejonowego  w
Augustowie /1:13:14/.
/Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała o wyborze
ławników /1:15:14/.
/Uchwała Nr XXIV/266/2020 – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5b
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego
Nr 1 w Augustowie z siedzibą przy ul. Tartacznej 21, 16-300 Augustów.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego Nr 1 w Augustowie z  siedzibą przy ul.  Tartacznej  21,  16-300 Augustów /
1:15:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska  przejdzie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  utworzenia  Zespołu
Szkolno-Przedszkolnego  Nr  1  w  Augustowie  z  siedzibą  przy  ul.  Tartacznej  21,  16-300
Augustów. Poinformowała, że powyższy projekt uchwały był procedowany na posiedzeniu
Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła Przewodniczącą o przedstawienie opinii Komisji /
1:15:20/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2020 r.
zapoznała się z projektem uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego
Nr  1  w  Augustowie  z  siedzibą  przy  ul.  Tartacznej  21,  16-300  Augustów.  Po  analizie
przedstawionego dokumentu Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały  
10 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 3 głosach wstrzymujących się /1:15:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania to
powyższego projektu. Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /1:16:15/.



Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:16:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:18:51/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /1:19:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę w obradach
do godziny 18:00 /1:21:05/.

Przerwa /1:21:24 – 1:26:24/.
Przerwa /0:00 – 8:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady XXIV sesji
Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 16 czerwca 2020 r. /1:21:05/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /9:26/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zarządziła  sprawdzenie
kworum poprzez wciśnięcie odpowiedniego przycisku w systemie eSesja. Stwierdziła, że jest
obecnych 13 osób, co stanowi o prawomocności obrad. Przekazała głos Radnemu Marcinowi
Kleczkowskiemu /9:56/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /11:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:52/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /12:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:52/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta zgłosił  autopoprawkę  to  powyższego
projektu uchwały. W §12 zmiana terminu wejścia w życie przedmiotowej uchwały /13:33/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /13:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /13:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /14:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /15:10/.

Pan Mirosław Chudecki – Radny /15:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /16:22/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /17:11/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poprosiła
Wiceprzewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej o odczytanie opinii Komisji /19:08/.



Pan  Mirosław  Zawadzki  –  Wiceprzewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2020 r.
zapoznała się z projektem uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
Nr  1  w  Augustowie  z  siedzibą  przy  ul.  Tartacznej  21,  16-300  Augustów.  Po  analizie
przedstawionego dokumentu Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały
10 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 3 głosach wstrzymujących się /19:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
projektu  uchwały.  Zgłoszeń  nie  było,  więc  poddała  pod  głosowania  powyższy  projekt
uchwały /19:56/.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  2,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  8

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
NIEOBECNI (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka
Piasecka,
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXIV/267/2020 w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Nr 1 w Augustowie
z siedzibą przy ul. Tartacznej 21, 16-300 Augustów została podjęta /20:43/.
Uchwała Nr XXIV/267/2020 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5c
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego
Nr 2 w Augustowie z siedzibą przy ul. Mickiewicza 1, 16-300 Augustów.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego Nr 2 w Augustowie z siedzibą przy ul. Mickiewicza 1, 16-300 Augustów /
20:51/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie utworzenia Zespołu
Szkolno-Przedszkolnego  Nr  2  w  Augustowie  z  siedzibą  przy  ul.  Mickiewicza  1,  16-300
Augustów. Udzielił głosu Panu Burmistrzowi /20:51/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta zgłosił  autopoprawkę  to  powyższego
projektu uchwały. W §12 zmiana terminu wejścia w życie przedmiotowej uchwały /21:20/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poprosiła
Wiceprzewodniczącego  Komisji  Społeczno-Oświatowej  o  przedstawienie  opinii  Komisji  /
21:38/.



Pan  Mirosław  Zawadzki  –  Wiceprzewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2020 r.
zapoznała się z projektem uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
Nr  2  w  Augustowie  z  siedzibą  przy  ul.  Mickiewicza  1,  16-300  Augustów.  Po  analizie
przedstawionego dokumentu Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 9
głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /21:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję na temat
uchwały /22:22/.

Pan Marcin Kleczkowski - Radny /22:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /24:36/.

Pan Marcin Kleczkowski - Radny /25:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie 
w protokole, że Radny Marcin Kleczkowski zabiera głos bez zgody Przewodniczącej Rady.
Zapytała, czy są pytania do projektu uchwały. Wobec braku zgłoszeń poddała pod głosowanie
projekt uchwały /25:18/.

Głosowano w sprawie:
utworzenia  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  Nr  2  w  Augustowie  z  siedzibą  przy  ul.
Mickiewicza 1, 16-300 Augustów.

Wyniki głosowania
ZA:  9,  PRZECIW:  4,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  8

Wyniki imienne:
ZA (9)
Emilian Al-Khameri,  Sylwia Bielawska, Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska, Dariusz
Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
PRZECIW (4)
Mirosław Chudecki, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Mieczysław Szczerbakow
NIEOBECNI (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka
Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXIV/268/2020 w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Nr 2 w Augustowie 
z siedzibą przy ul. Mickiewicza 1, 16-300 Augustów została podjęta /26:18/.
Uchwała Nr XXIV/268/2020 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5d
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność
Burmistrza Miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej
na działalność Burmistrza Miasta Augustowa /26:26/.



Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przejdzie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa. Poinformowała, że projekt uchwały
był  przedmiotem  obrad  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji.  Poprosiła  o  zabranie  głosu
Przewodniczącą Komisji /26:26/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała, że Komisja skarg, wniosków i petycji na posiedzeniu w dniu 9 czerwca 2020
r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność
Burmistrza Miasta Augustowa. Po analizie przedmiotowego dokumentu Komisja 3 głosami,
za, przy 2 głosach przeciwnych uznała, że skarga jest bezzasadna /26:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /27:30/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /27:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /29:58/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /30:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /31:09/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /31:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
projektu uchwały. Zgłoszeń nie było, więc poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa /32:06/.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  2,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  8

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
NIEOBECNI (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka
Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała  
Nr  XXIV/269/2020  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  wniesionej  na  działalność  Burmistrza
Miasta Augustowa została podjęta /32:39/.
/Uchwała Nr XXIV/269/2020 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5e
przekazania  skargi  na  pracownika  Urzędu  Miejskiego  w Augustowie  do  załatwienia
Burmistrzowi Miasta Augustowa.



/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  skargi  na
pracownika  Urzędu  Miejskiego  w  Augustowie  do  załatwienia  Burmistrzowi  Miasta
Augustowa /32:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przejdzie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przekazania skargi na
pracownika  Urzędu  Miejskiego  w  Augustowie  do  załatwienia  Burmistrzowi  Miasta
Augustowa.  Poinformowała,  że  projekt  był  omawiany  na  posiedzeniu  Komisji  skarg,
wniosków i petycji. Poprosiła Przewodniczącą o przedstawienia opinii Komisji /32:46/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała, że Komisja skarg, wniosków i petycji na posiedzeniu w dniu 9 czerwca 2020
r. zapoznała się z powyższym projektem uchwały. Po analizie przedstawionego dokumentu
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały /33:11/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytał, czy są pytania do tego
projektu uchwały. /34:03/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /34:31/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /34:36/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /34:45/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /34:53/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /35:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /36:06/.

Pan Mirosław Chudecki – Radny /36:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /36:40/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /37:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /38:11/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /38:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /39:26/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /39:36/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały /40:38/.

Głosowano w sprawie:
Projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  skargi  na  pracownika  Urzędu  Miejskiego  
w Augustowie do załatwienia Burmistrzowi Miasta Augustowa.



Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  8

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
NIEOBECNI (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka
Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  uchwała  
Nr  XXIV/270/2020  w  sprawie  przekazania  skargi  na  pracownika  Urzędu  Miejskiego  
w Augustowie do załatwienia Burmistrzowi Miasta Augustowa został podjęta /41:43/.
/Uchwała Nr XXIV/270/2020 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5f
rozpatrzenia  wniosku  o  uruchomienie  przystanku  komunikacji  miejskiej  na  ul.
Obrońców Westerplatte 1B w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  
o  uruchomienie  przystanku  komunikacji  miejskiej  na  ul.  Obrońców  Westerplatte  1B  
w Augustowie /41:50/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  
o  uruchomienie  przystanku  komunikacji  miejskiej  na  ul.  Obrońców  Westerplatte  1B  
w Augustowie.  Poinformowała,  powyższy projekt  uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniu
Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji.  Poprosiła  Przewodniczącą  Komisji  o  przedstawienie
opinii Komisji /41:50/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała,  że  Komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  powyższy  projekt  uchwały
zaopiniowała pozytywnie 3 głosami za,  przy 2 głosach przeciwnych i  przy braku głosów
wstrzymujących się /42:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:31/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /42:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /44:25/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /44:41/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /45:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /45:12/.



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /45:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:09/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /46:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:21/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /46:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /47:04/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /47:15/.

Pani  Alicja  Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  o  odnotowanie  
w protokole, że Pan Radny Marcin Kleczkowski sam zabiera głos. Poprosiła Przewodniczącą
Komisji  skarg, wniosków i petycji  o krótkie przedstawienie uzasadnienia przedmiotowego
projektu uchwały /47:37/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /48:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:10/.

Pan Mirosław Chudecki – Radny /50:32/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały /50:56/.

Głosowano w sprawie:
Projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o uruchomienie przystanku komunikacji
miejskiej na ul. Obrońców Westerplatte 1B w Augustowie.

Wyniki głosowani
ZA:  11,  PRZECIW:  2,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  8

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
NIEOBECNI (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka
Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr
XXIV/271/2020 w sprawie  rozpatrzenia  wniosku o  uruchomienie  przystanku komunikacji
miejskiej na ul. Obrońców Westerplatte 1B w Augustowie została podjęta /52:06/.
/Uchwała Nr XXIV/271/2020 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.



Ad. pkt 5g
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  pozostawienia  bez  rozpatrzenia  petycji
złożonej przez Koalicję Polska Wolna od 5G.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia
petycji złożonej przez Koalicję Polska Wolna od 5G /52:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przejdzie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  pozostawienia  bez
rozpatrzenia petycji złożonej przez Koalicję polska Wolna od 5G. Poprosiła Przewodniczącą
Komisji skarg, wniosków i petycji o wyrażenie opinii Komisji/52:15/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała,  że  Komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  jednogłośnie  rekomenduje,  aby
pozostawić tą petycję bez rozpatrzenia /53:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /53:37/.

Pan Mirosław Zawadzki – Radny /53:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /53:56/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /54:01/.

Pan Mirosław Zawadzki – Radny /54:10/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /54:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
projektu  uchwały.  Pytań  nie  zgłoszono,  więc  poddała  pod  głosowanie  powyższy  projekt
uchwały /55:29/.

Głosowano w sprawie:
Projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji złożonej przez Koalicję
Polska Wolna od 5G.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  8

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
NIEOBECNI (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka
Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Wojciech Walulik



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Uchwała
Nr XXIV/272/2020 w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji złożonej przez Koalicję
Polska Wolna od 5G została podjęta /56:09/.
/Uchwała Nr XXIV/272/2020 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6
Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego wolnym wnioskom i omówieniu interpelacji i zapytań
radnych /56:17/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu 6 porządku obrad poświęconego wolnym
wnioskom  i  omówieniu  interpelacji  i  zapytań  radnych.  Udzieliła  głosu  Mieszkańcowi
Augustowa /56:17/.

Mieszkaniec Augustowa /50:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:00/.

Mieszkaniec Augustowa /57:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:34/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:01:30/.

Mieszkaniec Augustowa /1:01:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:02:07/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:02:09/.

Mieszkaniec Augustowa /1:02:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:02:26/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:03:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:03:42/.

Mieszkaniec Augustowa /1:04:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:33/.

Mieszkaniec Augustowa /1:05:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:05:30/.

Mieszkaniec Augustowa /1:05:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:05:44/.



Mieszkaniec Augustowa /1:05:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:07:34/.

Mieszkaniec Augustowa /1:07:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:07:51/.

Mieszkaniec Augustowa /1:08:35/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:10:34/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:10:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:18:18/.

Mieszkaniec Augustowa /1:18:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:19:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:21:29/.

Mieszkaniec Augustowa /1:21:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:04/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:23:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:38/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:23:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:17/.

Mieszkaniec Augustowa /1:28:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:53/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:28:56/.

Mieszkaniec Augustowa /1:29:00/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:29:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:30:57/.

Mieszkaniec Augustowa /1:31:17/.



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:55/.

Mieszkaniec Augustowa /1:31:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:32:47/.

Mieszkaniec Augustowa /1:32:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:33:07/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:34:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:37:10/.

Mieszkaniec Augustowa /1:38:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:38:26/.

Mieszkaniec Augustowa /1:38:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:38:48/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:38:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:38:54/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:39:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:43:42/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /1:44:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:22/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:45:30/.

Mieszkaniec Augustowa /1:45:40/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:46:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:34/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:37:38/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:50:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:32/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:50:43/.



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:23/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:52:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:44/.

Mieszkaniec Augustowa /1:52:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:53:29/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:54:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:54:42/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:55:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:55:17/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:55:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 10 minut przerwy  
w obradach /1:55:37/.

Przerwa /1:55:44 – 2:06:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady XXIV sesji
Rady Miejskiej po przerwie /2:06:33/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:06:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:25/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:07:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 10 minut przerwy  
w obradach /2:08:59/.

Przerwa /2:09:12 – 2:19:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła posiedzenie Rady
Miejskiej po przerwie /2:19:45/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:20:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:20:57/.

Pan Mirosław Chudecki – Radny /2:21:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:09/.



Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /2:23:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:27:32/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:28:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:35:18/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /2:35:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:36:08/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /2:36:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:39:50/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:39:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:42:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:42:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:43:43/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /2:43:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:45:53/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:46:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:47:28/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:47:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:47:58/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:48:03/.

Ad. pkt 7
Zamknięcie obrad.
/Czas zamknięcia obrad /2:49:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że porządek
obrad został  wyczerpany i  zamknęła  obrady XXIV sesji  Rady Miejskiej  w Augustowie  /
2:49:53/.

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Augustowie



        Alicja Dobrowolska

Przygotowała: Emilia Putyńska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


